

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນທີ່ໄດ້ຮັບ		
ຊື່ໃບອະນຸຍາດ	ໃບອະນຸຍາດດໍາເນີນທຸລະກິດບັນເທີງ	
ປະເພດຂອງໃບອະນຸຍາດ	ໃບອະນຸຍາດດໍາເນີນທຸລະກິດ	
ເລກລະຫັດໃບອະນຸຍາດ	ວັນທີ	ໜ່ວຍງານຮັບຜິດຊອບ
MolCT-TMD-33	02.01.2018	ກົມຄຸ້ມຄອງການທ່ອງທ່ຽວ

ຂໍ້ມູນພື້ນຖານ	
ຮູບແບບການສົ່ງຄໍາຮ້ອງ	ຢູ່ທີ່ຫ້ອງການເຈົ້າໜ້າທີ່
ປະເພດທຸລະກິດ ສະເພາະ ທີ່ຕິດພັນກັບ ໃບອະນຸຍາດ	R - ສິນລະປະ, ການບັນເທີງ ແລະ ຝັກຜ່ອນ
ຈຸດປະສົງທີ່ຕ້ອງຂໍ ໃບ ອະນຸຍາດ	ເພື່ອຄວບຄຸມ ແລະ ຄຸ້ມຄອງທຸລະກິດບັນເທີງ ໃຫ້ເປັນລະບຽບ ແລະ ຫລີກລ່ຽງປ້ອງກັນຄວາມສ່ຽງ ຫລື ການລົບກວນທີ່ອາດເກີດຂຶ້ນກັບສັງຄົມ ແລະ ຊຸມຊົນອ້ອມແອ້ມ
ຜູ້ທີ່ຕ້ອງຂໍໃບອະນຸຍາດ	ບຸກຄົນ ຫລື ນິຕິບຸກຄົນ ທີ່ມີຈຸດປະສົງດໍາເນີນທຸລະກິດບັນເທີງປະເພດ: ດິດສະໂກເທັກ, ໄນຄຣັບ, ພັບ, ສະເນັກບາຣ, ບາຣ, ພັບ, ຄາຣາໂອເກະ ຫລື ຄອນເສີດ.
ມີຂໍ້ມູນໃບອະນຸຍາດ ອອນລາຍບໍ່?	ບໍ່ມີ
ທີ່ຢູ່ຂອງຂໍ້ມູນອອນລາຍ	
ມີແບບຟອມໃບຄໍາຮ້ອງ ໃບອະນຸຍາດ ຫລືບໍ່?	ແມ່ນແລ້ວ
ຄໍາເຫັນອື່ນ ທີ່ຕິດພັນ ກັບ ໃບອະນຸຍາດ	ການຂໍອະນຸຍາດດໍາເນີນທຸລະກິດບັນເທີງປະເພດດິດສະໂກເທັກ, ໄນຄຣັບ, ພັບ ແລະ ສະເນັກບາຣ ໃຫ້ຍື່ນຄໍາຮ້ອງຕໍ່ຂັ້ນສູງກາງທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ ແລະ ການຂໍອະນຸຍາດດໍາເນີນທຸລະກິດບັນເທີງ ປະເພດ ບາຣ, ຄາຣາໂອເກະ ແລະ ຄອນເສີດ ໃຫ້ຍື່ນຄໍາຮ້ອງຕໍ່ຂັ້ນແຂວງ ຫລື ນະຄອນຫລວງ ທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ

ຄຸນະສົມບັດ ແລະ ເອກະສານປະກອບ		
ໄລຍະເວລາໃນການ ພິຈາລະນາຄໍາຮ້ອງ ໃນ ການອອກໃບອະນຸຍາດ	30	ກົດໝາຍກ່ຽວຂ້ອງບໍ່ໄດ້ລະບຸໄລຍະເວລາໃນການພິຈາລະນາ ແຕ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ນະຄອນຫລວງວຽງຈັນ ແຈ້ງວ່າ ໄລຍະເວລາການພິຈາລະນາປົກກະຕິແມ່ນບໍ່ກ່າຍ 30 ວັນລັດຖະການ

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ

ຄຸນະສົມບັດ ແລະ ເອກະສານປະກອບ	
ຄຸນະສົມບັດຂອງຜູ້ຂໍໃບອະນຸຍາດ	1. ສໍາລັບບຸກຄົນ: ມີອາຍຸແຕ່ 18 ປີຂຶ້ນໄປ, ບໍ່ເປັນບ້າເສຍຈິດ ແລະ ບໍ່ເຄີຍຖືກສານຕັດສິນລົງໂທດອິດສະຫລະພາບ; 2. ສໍາລັບ ນິຕິບຸກຄົນ: ມີທະບຽນວິສາຫະກິດຖືກຕ້ອງຕາມກົດໝາຍ, ປະຕິບັດຜັນທະຕໍ່ລັດ ຕາມກົດໝາຍຢ່າງຖືກຕ້ອງ ແລະ ບໍ່ຜູ້ໃນໄລຍະການປະຕິບັດຄໍາຕັດສິນຂອງສານ ເປັນຜູ້ລົ້ມລະລາຍ 3. ຄຸນລັກສະນະສະເພາະຂອງແຕ່ລະປະເພດຂອງສະຖານບັນເທີງແມ່ນ ຕ້ອງມີລັກສະນະທີ່ສອດຄ່ອງກັບ ມາດຕະຖານລວມ ແລະ ມາດຕະຖານສະເພາະ ທີ່ລະບຸໄວ້ໃນ ດໍາລັດ ເລກທີ 315/ລບ ວັນທີ 02/10/2017 4. ຕ້ອງປະກອບທຶນຈົດທະບຽນຢ່າງໜ້ອຍບໍ່ໃຫ້ຫລຸດ 30 ສ່ວນຮ້ອຍຂອງທຶນທັງມົດ ເມື່ອຍັງຍືນການມີຕົວຕົນຂອງທຶນໃນການດໍາເນີນທຸລະກິດ
ມີເຫດຜົນໃດບໍ່ທີ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ ຈະປະຕິເສດການຂໍໃບອະນຸຍາດ?	ປະຕິເສດໃນກໍລະນີ ຜູ້ຮ້ອງຂໍບໍ່ປະຕິບັດຕາມເງື່ອນໄຂ ແລະ ຄຸນສົມບັດທີ່ກຳນົດໄວ້

ຂໍ້ມູນຕິດພັນກັບ ການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ	
ໃບອະນຸຍາດມີກຳນົດອາຍຸ ຫລືບໍ່?	ໃບອະນຸຍາດມີອາຍຸນຳໃຊ້ ຈັກເດືອນ?
ແມ່ນແລ້ວ	12
ຂັ້ນຕອນ ແລະ ເງື່ອນໄຂ ສໍາລັບການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ	ຕ້ອງໄດ້ຮັບການຍິ່ງຍືນການສືບຕໍ່ການດໍາເນີນທຸລະກິດໃນແຕ່ລະປີ ໂດຍເຈົ້າໜ້າທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ ເປັນລາຍປີ

ຄ່າທຳນຽມ				
ມີຄ່າທຳນຽມ ແບບຟອມຄ່າ ຮ້ອງ ຫລື ບໍ່?	ຄ່າບໍລິການວິຊາການ	ຄ່າທຳນຽມ	ຄ່າ ແບບຟອມ ຄ່າຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ແມ່ນແລ້ວ	0.00	2000000.00	200000.00	2200000.00
ຄ່າເຫັນ	ອີງຕາມລັດຖະບັນຍັດປະທານປະເທດ ເລກທີ 003/ປທ			

ຄ່າທຳນຽມການຕໍ່ອາຍ				
ມີຄ່າທຳນຽມ	ຄ່າບໍລິການວິຊາການ	ຄ່າທຳນຽມ	ຄ່າ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ

**ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ**

ຄ່າທຳນຽມການຕໍ່ອາຍ				
ແບບຟອມ ຄໍາຮ້ອງ ຂໍຕໍ່ອາຍ ຫລືບໍ່?			ແບບຟອມ ຄໍາຮ້ອງ	
ບໍ່ມີ	0.00	0.00	0.00	0.00
ຄໍາເຫັນ				

ກົດລະບຽບທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ			
ຊື່ກົດລະບຽບ	ເລກທີ	ວັນທີ	ຄໍາເຫັນ
ດໍາລັດວ່າດ້ວຍ ການບັນເທີງ	315/ລບ	02.10.2017	ໝວດທີ3, ມາດຕາ 20-25
ກົດໝາຍວ່າດ້ວຍ ການທ່ອງທ່ຽວ (ສະບັບປັບປຸງ)	32/ສພຊ	24.07.2013	

ເອກະສານປະກອບ
ຊື່ເອກະສານ
ແຜນຜັງການກໍ່ສ້າງ
ໃບຢັ້ງຢືນການມອບຜົນທະອາກອນປະຈໍາປີ
ໃບທະບຽນວິສາຫະກິດ ຂອງບໍລິສັດຈໍາກັດ

ສະຖິຕິ (ທີ່ອອກໃໝ່ ຫລື ທີ່ຕໍ່ອາຍ)		
ປີ	ອອກໃໝ່	ຕໍ່ອາຍ
2016		